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1  «Οχι» γιατρών σε πανελλαδικές εξετάσεις
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-03-2019

Επιφάνεια: 222.09 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Οχι» γιατρών σε πανελλαδικές εξετάσεις
Την άμεση κατάργηση της ρύθμι
σης η οποία καθιερώνει πανελ
λαδικές εξετάσεις για την από
κτηση ιατρικής ειδικότητας ζη
τούν οι νοσοκομειακοί γιατροί 
της χώρας που προετοιμάζονται 
για κινητοποιήσεις. Η ρύθμιση 
κατατέθηκε αιφνιδιαστικά ως τρο
πολογία σε πολυνομοσχέδιο του 
υπουργείου Υγείας την περασμένη 
εβδομάδα και ψηφίστηκε από τη 
Βουλή, χωρίς να έχει προηγηθεί 
σχετική ενημέρωση των εμπλε
κόμενων φορέων.

Με την τροπολογία καθιερώ
νονται πανελλαδικές εξετάσεις 
για τον τίτλο της ειδικότητας, οι 
οποίες θα διεξάγονται τέσσερις 
φορές τον χρόνο, σε Αθήνα και 
Θεσσαλονίκη. Σε κάθε ειδικευό
μενο που εκπαιδεύεται σε νοση
λευτικά ιδρύματα εκτός Αθήνας

Ζητούν να καταργηθεί 
ρύθμιση που αλλάζει 
τον τρόπο απόκτησης 
τίτλου ειδικότητας.

και Θεσσαλονίκης θα καταβάλ
λεται επίδομα ύψους 150 ευρώ 
για την κάλυψη των εξόδων με
τακίνησης και διαμονής (εάν απο- 
τύχει την πρώτη, δεν δικαιούται 
ξανά το επίδομα).

Οι εξεταζόμενοι θα υποβάλλον
ται σε γραπτή και προφορική δο
κιμασία. Προϋπόθεση για να εξε
τάζονται προφορικά είναι να 
έχουν πετύχει στις γραπτές εξε
τάσεις τη βάση. Στον τίτλο της 
ειδικότητας θα αναγράφεται «κα
λώς», «λίαν καλώς» και «άριστα»

ανάλογα με τις επιδόσεις του εξε
ταζόμενου. Οπως αναφέρουν οι 
εκπρόσωποι των νοσοκομειακών 
γιατρών, ο βαθμός στον τίτλο της 
ειδικότητας θα σημαδεύει τον 
γιατρό και θα τον ακολουθεί ισό
βια σε όλη την επαγγελματική 
του σταδιοδρομία.

Οπως αναφέρει σε ανακοίνωσή 
της η Ομοσπονδία Ενώσεων Νο
σοκομειακών Γιατρών Ελλάδος, 
η συγκεκριμένη ρύθμιση «κατη
γοριοποιεί τους γιατρούς, τους 
χωρίζει σε ικανούς, ικανότερους, 
λιγότερο ικανούς, αντί να πάρει 
όλα τα αναγκαία μέτρα για την 
ουσιαστική αναβάθμιση και τη 
βελτίωση των συνθηκών της ια
τρικής εκπαίδευσης, ώστε το σύ
νολο των γιατρών να είναι “άρι- 
στο”, με στέρεα επιστημονική 
κατάρτιση για να μπορεί να προ

σφέρει τις αντίστοιχες των σύγ
χρονων επιτευγμάτων της επι
στήμης, υψηλού επιπέδου υπη
ρεσίες υγείας».

Επιπλέον, η Ομοσπονδία κα
τηγορεί το υπουργείο Υγείας για 
εμπαιγμό των νοσοκομειακών 
γιατρών, καθώς, όπως υποστηρί
ζει, αντί να υπάρχουν ενημέρωση 
και διάλογος για τις αλλαγές στις 
εξετάσεις, όπως άλλωστε είχε δε- 
σμευθεί ο υπουργός Υγείας, αυτές 
ήρθαν με τροπολογία σε άσχετο 
με την ιατρική εκπαίδευση νο
μοσχέδιο και μάλιστα την τελευ
ταία στιγμή προκειμένου να μην 
υπάρχουν αντιδράσεις. Η Ομο
σπονδία ζητεί την κατάργηση της 
ρύθμισης και καλεί τις ενώσεις- 
μέλη της να προχωρήσουν άμεσα 
σε συνελεύσεις για την διοργά
νωση κινητοποιήσεων.
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1  «Δώρο» 241 εκατ. ευρώ στις φαρμακευτικές
εταιρείες από Ν.Δ. - ΠΑΣΟΚ

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-03-2019

Επιφάνεια: 1016.23 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΗΝ ΠΕΡΙΟΔΟ 2006 - 2010 «Δώρο» 241 εκατ. ευρώ 
στις φαρμακευτικές εταιρείες
ΟΙ ΥΠΟΥΡΓΟΙ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ίων κυβερνήσεων Ν.Δ. και ΠΑΣΟΚ δεν προχώρησαν στην υπο
χρεωτική είσπραξή tous χαρίζοντα$ ουσιαστικά το rebate crris εταιρείεε. Το σοβαρό αυ

τό θέμα διαφάνειαε ανέδειξαν χθεε οι υπουργοί ΕργασίαεΈφη Αχτσιόγλου και Υγεί- 
as Αν. Ξανθόε και Π. Πολάκηε τονίζονταε ότι «τα ποσά που οφείλονται στο Δη
μόσιο θα αναζητηθούν και θα εισπραχθούν». ςελ. 3
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1  «Δώρο» 241 εκατ. ευρώ στις φαρμακευτικές εταιρείες από Ν.Δ. - ΠΑΣΟΚ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-03-2019

ΑΦΟΡΑ ΤΗΝ ΠΕΡΙΟΔΟ 2006 - 2010

«Δώρο» 241 εκατ. ευρώ στις φαρμακευτικές 
εταιρείες από Ν.Δ. - ΠΑΣΟΚ
ΡΕΠΟΡΤΑΖ:
ΑΝΔΡΕΑΣ ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ

)) Καραμπινάτο σκάνδαλο, που 
ζημίωσε ίο Ελληνικό Δημόσιο, τα 
ασφαλιστικά ταμεία και τον ΕΟΠΥΥ 
κατά 241 εκατ. ευρώ, και αφορά ό
λους τους πρωτοκλασάτους υπουρ
γούς Εργασίας Νέας Δημοκρατίας 
και ΠΑΣΟΚ της περιόδου 2006 - 
2010, ανέδειξαν χθες η υπουργός 
Εργασίας Έφη Αχτσιόγλου, ο υ
πουργός Υγείας Ανδρέας Ξανθός 
και ο αναπληρωτής υπουργός Υγεί
ας Παύλος Πολάκης.

Συγκεκριμένα, την επίμαχη πε
ρίοδο οι κυβερνήσεις τόσο της Νέ
ας Δημοκρατίας όσο και του ΠΑ
ΣΟΚ διά των υπουργών Εργασίας 
δεν προχώρησαν στην (υποχρεωτι
κή) είσπραξη των 241 εκατ. ευρώ 
χαρίζοντας ουσιαστικά το rebate 
στις φαρμακευτικές εταιρείες. Το θέ
μα αποκάλυψε η Γενική Επιθεωρή- 
τρια Δημόσιας Διοίκησης στο πλαί
σιο ευρύτερης έρευνας στον πολύ
παθο χώρο της υγείας, ενημερώνο
ντας το υπουργείο Εργασίας που 
προχώρησε σε συγκεκριμένες ενέρ
γειες προκειμένου να διαλευκανθεί 
η υπόθεση.

Σημαντική ζημιά
Όπως ανέφερε η υπουργός Εργα

σίας, «πρόκειται για ένα ιδιαίτερα 
σοβαρό ζήτημα, που αφορά μια ση
μαντική ζημία που υπέστη το Ελλη
νικό Δημόσιο την περίοδο 2006- 
2010 λόγω μη σύννομων πράξεων 
και παραλείψεων. Είναι εξάλλου κε
ντρική δέσμευση της σημερινής κυ
βέρνησης να αναδεικνύει όλες τις 
περιπτώσεις κακοδιαχείρισης που 
συνέβησαν στην χώρα την προη
γούμενη περίοδο και να προχωρά 
σε όλες τις ενέργειες προκειμένου 
να αποκαθιστά τις ζημίες υπέρ του 
δημοσίου συμφέροντος.

Επί του συγκεκριμένου, το Ελλη
νικό Δημόσιο για μια σειρά μη 
σύννομων λόγων την περίοδο 
2006-2010 δεν εισέπραξε τα ποσά 
που θα έπρεπε να έχει εισπράξει α
πό φαρμακευτικές εταιρείες μέσω 
του rebate, με αποτέλεσμα να ζη
μιωθεί σημαντικά. Το συνολικό πο
σό που δεν εισπράχθηκε από το 
Δημόσιο, για διάφορους λόγους, ό
χι σύννομους, όπως ανέφερα, α
νέρχεται σε περίπου 241 εκατομ
μύρια ευρώ».

ΚΥΑ, που δεν εκδόθηκαν
Σύμφωνα με τα στοιχεία που έ

δωσε η υπουργός Εργασίας:
* Για τα έτη 2006-2007 τα ποσά δεν

Σειρά μη σύννομων 
ενεργειών, που 

ζημίωσαν τα 
ασφαλιστικά ταμεία και 
τον ΕΟΠΥΥ, 
αποκάλυψαν 
Αχτσιόγλου, Ξανθός, 
Πολάκης

Την επίμαχη 
περίοδο, 

οι κυβερνήσεις τόσο 
της Νέας Δημοκρατίας 
όσο και του ΠΑΣΟΚ διά 
των υπουργών 
Εργασίας δεν 
προχώρησαν στην 
(υποχρεωτική) είσπραξη 
των 241 εκατ. ευρώ 
χαρίζοντας ουσιαστικά 
το rebate στις 
φαρμακευτικές εταιρείες

εισπράχθηκαν από τις φαρμακευτι
κές εταιρείες διότι η σχετική Κοινή 
Υπουργική Απόφαση που καθόριζε 
τις οφειλές ακυρώθηκε αργότερα α
πό το ΣτΕ για τυπικούς λόγους, με
τά από προσφυγή των φαρμακευτι
κών εταιρειών. Το Ελληνικό Δημόσιο 
ουδέποτε εξέδωσε νέα υπουργική 
απόφαση, παρότι όφειλε να το πρή
ξει, με αποτέλεσμα τα ποσά της πε

ριόδου εκείνης να μην εισπραχθούν 
ποτέ. Τα συνολικά οφειλόμενα πο
σά της περιόδου 2006-2007 ήταν ύ
ψους 134 εκατομμυρίων 400 χιλιά
δων ευρώ.
* Για το έτος 2008 δεν εκδόθηκε πο
τέ Κοινή Υπουργική Απόφαση, με α
ποτέλεσμα εκείνη τη χρονιά να μην 
εισπραχθεί ούτε ένα ευρώ που το 
Δημόσιο δικαιούνταν να λάβει από

το rebate.
* Για την περίοδο 2009 έως και 
2010 διαπιστώθηκε ότι, αν και κα
θορίστηκαν οι οφειλές, με βάση νε
ότερο νόμο και νέα Κοινή Υπουργι
κή Απόφαση, ωστόσο ορισμένα πο
σά εξ αυτών ούτε εισπράχθηκαν ού
τε βεβαιώθηκαν στην εφορία ως ο
φειλές των εταιρειών που δεν κατέ
βαλαν αυτά που όφειλαν. Οι οφειλές

αυτές ανέρχονται για τα έτη αυτά σε 
40 εκατ. ευρώ.

Συγκεκριμένα τα ανείσπρακτα 
ποσά ήταν: για το 2006 και για το 
2007 περίπου 134 εκατομμύρια ευ
ρώ, για το 2008 (κατ' εκτίμηση) 67,2 
εκατομμύρια ευρώ, για το 2009 υ
πόλοιπο ποσού 17,5 εκατομμύρια 
ευρώ, για το 2010 υπόλοιπο ποσού 
22,2 εκατομμύρια ευρώ.
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1  «Δώρο» 241 εκατ. ευρώ στις φαρμακευτικές εταιρείες από Ν.Δ. - ΠΑΣΟΚ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-03-2019

ΑΝ. ΙΑΝΘΟΣ: «ΣΟΒΑΡΟ ΘΕΜΑ ΔΙΑΦΑΝΕΙΑΣ»

«Αυτονόητες οι πολιτικές ευθύνες»
«Όλα χα ποσά που οφείλονται στο Δημόσιο 

θα αναζητηθούν και θα εισπραχθούν» ανέφε
ρε η υπουργός Εργασίας'Εφη Αχτσιόγλου, προ
σθέτοντας ότι με «νομοθετική παρέμβαση θα 
καλύψουμε τα έτη που έμειναν ουσιαστικά χω
ρίς εφαρμογή του rebate και με βεβαιώσεις πο
σών καλύπτουμε ήδη όσα δεν αποδόθηκαν στο 
Δημόσιο. Η σημερινή κυβέρνηση είναι απο
φασισμένη να διασφαλίσει το δημόσιο συμ
φέρον, να αποκαλύψει κάθε τέτοια περίπτωση 
κακοδιαχείρισης, να αναζητήσει και το τελευ
ταίο ευρώ που πρέπει να οδηγηθεί στα δημό
σια ταμεία και στη συγκεκριμένη περίπτωση 
πρόκειται για περίπου 241 εκατομμύρια ευρώ. 
Οι πολιτικές ευθύνες είναι, προφανώς, αυτο
νόητες, όταν δεν διασφαλίζεται η είσπραξη 
χρημάτων τα οποία οφείλονται στο Δημόσιο. Οι 
πολιτικές αυτές ευθύνες βαρύνουν τις προη
γούμενες κυβερνήσεις, που άφησαν για σειρά

«Όλα χα ποσά που 
οφείλονχαι σχο Δπμόσιο θα 

αναζπτπθουν και θα 
εισπραχθούν» χόνισε π υπουργός 
Εργασίας και επισήμανε: «Με 
νομοθετική παρέμβασπ θα 
καλύψουμε χα έχπ που έμειναν 
ουσιαστικά χωρίς εφαρμογή του 
rebate και με βεβαιώσεις ποσών 
καλύπτουμε ήδπ όσα δεν 
αποδόθπκαν σχο Δπμόσιο»

ετών στα αζήτητα χρήματα που έπρεπε να α
ποδοθούν στο Δημόσιο. Από την πλευρά μας, 
αναλαμβάνουμε όλες τις πρωτοβουλίες για να 
προασπίσουμε το δημόσιο συμφέρον» τόνισε.

Πολάκηε: Τσιχουρίδηε, Πετραλιά, 
Κουτρουμάνηε, Λοβέρδοε

«Για σοβαρό θέμα διαφάνειας» έκανε λόγο ο 
υπουργός Υγείας Ανδρέας Ξανθός, τονίζοντας 
ότι προφανώς «δεν υπήρχε πολιτική βούληση 
για την είσπραξη των συγκεκριμένων ποσών», 
ενώ σε συγκεκριμένα ονόματα υπουργών Ερ
γασίας αναφέρθηκε ο Παύλος Πολάκης (Τσι- 
τουρίδης, Πετραλιά, Κουτρουμάνης, Λοβέρδος) 
τονίζοντας ότι το μεγάλο θέμα αφορά κυρίως τα 
έτη 2006 έως 2008. Το 2009 και 2010, όπως 
τόνισε, είχαν εισπραχθεί κάποια ποσά, ωστό
σο δεν έγιναν απαιτητές οι οφειλές από τις ε
ταιρείες που είχαν οφειλές!
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1  Δέκα υποχρεωτικά εμβόλια για μαθητές στην Ιταλία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-03-2019

Επιφάνεια: 161.64 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δέκα υποχρεωτικά εμβόλια 
για μαθητές στην Ιταλία
ΡΩΜΗ. Η Ιταλία θεσπίζει νέα διά
ταξη που επιβάλλει δέκα υποχρε
ωτικά εμβόλια σε μαθητές σε αν
τίθετη περίπτωση δεν θα μπορούν 
να εγγράφουν στο σχολείο. Το τε
λεσίγραφο που εξέπνευσε αυτήν 
την εβδομάδα έρχεται ύστερα από 
μήνες δημοσίου διαλόγου για την 
ανάγκη υποχρεωτικού εμβολιασμού 
των παιδιών, αλλά και μετά την 
εκτόξευση των κρουσμάτων ιλαράς. 
Μεταξύ άλλων, ο σχετικός νόμος 
προβλέπει πρόστιμο 500 ευρώ 
στους γονείς που στέλνουν στο 
σχολείο όσα παιδιά δεν έχουν εμ
βολιαστεί. Τα παιδιά ηλικίας έως 
έξι ετών θα αποκλείονται στο εξής 
από το νηπιαγωγείο και τον παιδικό 
σταθμό αν δεν μπορούν να απο
δείξουν ότι έχουν υποβληθεί στα 
απαραίτητα εμβόλια.

Παιδιά ηλικίας 6 έως 16 ετών 
δεν θα αποκλείονται μεν από το 
σχολείο, αλλά οι γονείς τους θα 
αντιμετωπίζουν πρόστιμα αν δεν 
ολοκληρώσουν το πρόγραμμα εμ
βολιασμών. Τα δύο λαϊκίστικα κυ
βερνητικά κόμματα κατηγο ράθη
καν επανειλημμένους ότι ακολου

θούν πολιτικές κατά των εμβολια
σμών. Μάλιστα, τη Δευτέρα ο Μπέ- 
πε Γκρίλο, ιδρυτής του Κινήματος 
των 5 Αστέρων, εξέφρασε τη δια
φωνία του με τη διάταξη και υπο- 
σχέθηκε ότι ο νόμος θα αλλάξει 
και θα συμπεριλάβει μόνον όσα 
εμβόλια κριθούν «επιστημονικά 
απαραίτητα».

Τα παιδιά ηλικίας 
έως έξι ετών 
θα αποκλείονται 
από το νηπιαγωγείο 
και τον παιδικό σταθμό.

Σε μια άλλη εξέλιξη, διαδηλώσεις 
διαμαρτυρίας πραγματοποιήθηκαν 
χθες στην Ανκόνα, καθώς δύο βια
στές αφέθηκαν ελεύθεροι μετά 
την άσκηση έφεσης, επειδή οι δι
καστές έκριναν ότι το θύμα δεν 
ήταν όμορφη γυναίκα και μάλιστα 
είχε αρρενωπά χαρακτηριστικά, 
όπως ανέφεραν στο σκεπτικό της 
απόφασης.
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1  Τέσσερα χρόνια χωρίς μικροβιολογικά εργαστήρια
σε Κέντρα Υγείας

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-03-2019

Επιφάνεια: 226.45 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τέσσερα χρόνια χωρίς μικροβιολογικά 
εργαστήρια σε Κέντρα Υγείας

Ε
δώ και τέσσερα χρόνια δεν λειτουρ
γούν τα μικροβιολογικά εργαστή
ρια στα περισσότερα Κέντρα Υγείας 
λόγω έλλειψης παρασκευαστών αλλά και 

μη αναβάθμισηςτου εξοπλισμού τους, με 
αποτέλεσμα οι κάτοικοι να αναγκάζονται 
να μεταβαίνουν στον Βόλο για να εξυ
πηρετηθούν. Τα μοναδικά Κέντρα Υγείας 
που έχουν μικροβιολογικό εργαστήριο, 
είναι τα Κέντρα Υγείας Αλμυρού και Σκιά
θου, όπου υπάρχουν παρασκευαστές. 
«Από το 2015, από τότε δηλαδή που 
εντάχθηκαν τα Κέντρα Υγείας στις Υγει
ονομικές Περιφέρειας, δεν λειτουργούν 
τα περισσότερα μικροβιολογικά εργαστή
ρια. θα έπρεπε να υπάρχει σχεδιασμός 
για την πρόσληψη συμβασιούχων παρα
σκευαστών και στα Κέντρα Υγείας, ώστε 
να λειτουργούν όλα τα μικροβιολογικά

εργαστήρια και ο κόσμος να μην ταλαι
πωρείται» τόνισε η γραμματέας του σω
ματείου εργαζομένων στα Κέντρα Υγείας 
κ. Νέλη Χονδρογιάννη και πρόσθεσε πως 
«ζήτημα υπάρχει και με την μη αναβάθμι
ση του εξοπλισμού των μικροβιολογικών 
εργαστηρίων».
Πολύ μεγάλο είναι το πρόβλημα με τις 
ελλείψεις παιδιάτρων, όπως στα Κέντρα 
Υγείας Ζαγοράς, Βελεστίνου, Σκοπέλου 
και αλλού. Σε κρίση ήταν η θέση παιδιά
τρου στη Σκόπελο. Μάλιστα το πρόβλημα 
γίνεται εντονότερο, καθώς δεν υπάρχουν 
πολλοί παιδίατροι και στις Τοπικές Μο
νάδες Υγείας. Τα περισσότερα ακτινο
λογικά εργαστήρια στα Κέντρα Υγείας 
λειτουργούν, γιατί έγιναν προσλήψεις 
συμβασιούχων ακτινοδιαγνωστών και 
έτσι βρέθηκε τρόπος. Αν βέβαια περίμε-

ναν να γίνουν μόνιμες προσλήψεις, τότε 
τα ακτινολογικά εργαστήρια δεν θα λει
τουργούσαν. Στο Περιφερειακό Ιατρείο 
Αλοννήσου συνεχίζεται το φαινόμενο 
να πηγαινοέρχονται οι γιατροί, γιατί δεν 
υπάρχει ακόμη μόνιμος γιατρός παρά τις 
συνεχείς προκηρύξεις που γίνονται για 
τη θέση αυτή.
Η κ. Χονδρογιάννη επισήμανε πως μια 
ακόμη σημαντική ειδικότητα γιατρού που 
θα μπορούσε να καλύψει τις ανάγκες των 
περιοχών της περιφέρειας, είναι αυτή του 
φυσικοθεραπευτή η οποία υπάρχει στους 
οργανισμούς των Κέντρων Υγείας.
Ο πληθυσμός γηράσκει στην περιφέ
ρεια, οι ασθένειες πολλαπλασιόζονται 
και υπάρχουν πολλές ανάγκες.
Όπως τονίστηκε από το σωματείο, 
φυσιοθεραπευτές υπήρχαν παλιότερα

στα Κέντρα Υγείας, αλλά μετατάχτηκαν 
στο Νοσοκομείο. Η κ. Χονδρογιάννη 
αναφέρθηκε και στο ζήτημα του νοση
λευτικού προσωπικού όπου σε κάποιες 
περιπτώσεις οι ανάγκες καλύπτονται 
και με άλλες ειδικότητες.
«Σε Κέντρο Υγείας της περιφέρειας 
υπάρχουν τρεις νοσηλεύτριες, αλλά 
για να βγουν οι βάρδιες βοηθούν τόσο 
η μαία όσο και η επισκέπτρια υγείας» 
ανέφερε η κ. Χονδρογιάννη. Παράλ
ληλα ανέφερε πως λείπουν κοινωνικοί 
λειτουργοί σε πολλά Κέντρα Υγείας, 
καθώς έχουμε να αντιμετωπίσουμε 
πολλά κοινωνικά περιστατικά. Επίσης 
υπάρχουν και άλλα κενά στους οργανι
σμούς των Κέντρων Υγείας».

Φ.Γ.
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προβλήματα στην Υγεία
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UBPSE
Συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
ενάντια στην υποβάθμιση 
του ΚΥ Δικαίων

Σ
υγκέντρωση δια
μαρτυρίας ενάντια 
στην υποβάθμιση 
του Κέντρου Υγείας 

Δικαίων και της δημό
σιας Υγείας γενικότε
ρα, πραγματοποιήθη
κε την περασμένη Πα
ρασκευή με πρωτοβου
λία του Αγροτικού Συλ
λόγου Τριγώνου, του 
Συλλόγου Εργαζομέ
νων στα Κέντρα Υγεί
ας Ορεστιάδας και Δι
καίων και της Ομοσπον
δίας Αγροτικών Συλλόγων Εβρου «Η 
Ενότητα».

Αιτήματα αιχμής είναι η άμεση στε- 
λέχωση του Κέντρου Υγείας Δικαίων 
με το απαραίτητο προσωπικό και η λει
τουργία σταθμού ΕΚΑΒ στην περιοχή.

Η συγκέντρωση πραγματοποιήθη
κε στα Δίκαια Ορεστιάδας με μεγάλη 
συμμετοχή κατοίκων των γύρω χωριών.

Χαιρετισμούς απηύθυναν ο αντιπρόε
δρος του Σωματείου Εργαζομένων στα 
ΚΥ Δικαίων και Ορεστιάδας, Κώστας 
Σιαφκαλόζης, και ο εκπρόσωπος των 
εργαζομένων του Νοσοκομείου Διδυ
μοτείχου, Κώστας Ναζλής.

Στην κεντρική ομιλία, ο πρόεδρος 
του Αγροτικού Συλλόγου Τριγώνου, 
Παναγιώτης Ζησίδης, μεταξύ άλλων, 
σημείωσε: «Σήμερα είναι η αρχή. Θα 
συνεχίσουμε πιο δυναμικά, πιο συντο
νισμένα, γιατί η κατάσταση δεν πάει 
άλλο. Η κατάσταση στο Κέντρο Υγεί
ας δεν είναι καλή: Χρόνο με το χρό
νο, οι ελλείψεις σε γιατρούς, σε τεχνι
κό και προσωπικό φύλαξης υποβαθμί
ζουν συνεχώς τις παρεχόμενες υπηρε
σίες που προσφέρει. Το φιλότιμο των 
λίγων εργαζομένων που έχουν απο- 
μείνει δεν φτάνει για να καλύψουν τις 
ελλείψεις αυτές. Ακόμα, την έλλειψη 
σταθμού ΕΚΑΒ στο Τρίγωνο την πλη
ρώνουν ακριβά, πολλές φορές με την 
ίδια τους τη ζωή, οι κάτοικοι του Τρι
γώνου». Οπως επισήμανε, οι κυβερ
νώντας, σημερινοί και προηγούμενοι, 
«έρχονται στα πανηγύρια, μας χτυπούν 
την πλάτη, μας λένε ότι φυλάμε Θερ
μοπύλες, όταν όμως βάζουμε το ζήτη
μα του Κέντρου Υγείας Δικαίων, μας 
γυρίζουν την πλάτη».

Οπως σημειώθηκε, από την αρχή του 
έτους συνταξιοδοτήθηκε και αποχώ

ρησε η παιδίατρος, παραμένουν κενές 
για χρόνια οι ειδικότητες του οδοντί
ατρου και του μικροβιολόγου, ενώ το 
ασθενοφόρο που χάρισε ο δήμος πα
ραμένει παροπλισμένο.

Κινητοποίηση την 
Παρασκευή στην Καρ 'ιλα

Η Συντονιστική Επιτροπή Αγώνα 
(ΣΕΑ) των Συνταξιουχικών Σωματεί
ων Ν. Καβάλας (ΙΚΑ - ΟΑΕΕ - ΝΑΤ - 
ΒΦΛ - Δημοσίου) και ο Σύλλογος Α- 
μεΑ Ν. Καβάλας προχωρούν την Πα
ρασκευή 15/3 σε παράσταση διαμαρ
τυρίας στο Νοσοκομείο Καβάλας, στις 
10.30 π.μ., ενάντια στη συνεχιζόμε
νη υποβάθμιση των παροχών Υγείας.

Στις μεγάλες ελλείψεις προσωπι
κού ήρθε να προστεθεί το πρόσφατο 
κλείσιμο της Ρευματολογικής κλινι
κής του νοσοκομείου, με αποτέλεσμα 
οι ρευματολογικοί ασθενείς να αναγκά
ζονται να πηγαίνουν στη Θεσσαλονί
κη για περιοδικές εγχύσεις ανοσοκα- 
τασταλτικών φαρμάκων. Καταγγέλλε
ται επίσης η απαράδεκτη κατάσταση 
στην Ογκολογική κλινική, το ότι για να 
κλείσει κανείς ραντεβού στο νοσοκο
μείο περιμένει πάνω από 6 μήνες, το 
γεγονός ότι στην Πρωτοβάθμια Φρο
ντίδα Υγείας υπάρχει ένας μόνο παιδία
τρος από το Στρυμόνα μέχρι το Νέστο.

Μεταξύ των άλλων αιτημάτων, οι ορ
γανωτές της κινητοποίησης απαιτούν 
άμεση επαναλειτουργία της Ρευματο
λογικής κλινικής, με μόνιμο προσωπι
κό, καθώς και να μην επιβαρύνονται 
οικονομικά οι ρευματολογικοί ασθε
νείς στις μετακινήσεις τους, μέχρι να 
υπάρξει μόνιμη λύση. Να αναλάβει το 
κράτος τα έξοδα.

Κινητοποιήσεις σε Τρίκαλα και Καρδίτσα

Α
γωνιστικές κινη
τοποιήσεις και 
άλλες δράσεις 
για τα οξυμένα προ

βλήματα στο χώρο 
της Υγείας οργα
νώνονται στους νο
μούς της Θεσσαλί
ας, με αποφάσεις 
που λαμβάνονται 
σε συσκέψεις μα
ζικών φορέων της 
περιοχής.

Χτες πραγματοποιήθηκε συγκέντρωση στο Κέ
ντρο Υγείας Τρικάλων.

Η κινητοποίηση αποφασίστηκε στην σύσκεψη που 
πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή 8/3 με τη συμ
μετοχή εκπροσώπων από 16 μαζικούς φορείς: Ε
νωση Ιατρών Νοσοκομείου και Κέντρων Υγείας Ν. 
Τρικάλων, Επιτροπή Αγώνα Εργαζομένων Νοσοκο
μείου, Σωματεία Γάλακτος - Τροφίμων - Ποτών, Λο
γιστών και Βοηθών Λογιστών, Οικοδόμων, Επιτρο
πή Αγώνα Ιδιωτικών Υπαλλήλων, Σωματείο ΕΒΕ Κα
λαμπάκας, Σωματείο ΕΒΕ Φαρκαδόνας, Σωματείο 
Ψυκτικών, Σωματείο Επιπλοποιών και -ύλου, Σύλ
λογος Γυναικών Ν. Τρικάλων, Σωματεία Συνταξιού
χων ΙΚΑ, Δημοσίου, ΤΑΕ - Εμπόρων, ΟΑΕΕ - ΤΕ- 
ΒΕ, ΟΑΕ - ΤΣΑ.

Για τη συνέχεια, προγραμματίζεται συλλαλητήριο 
στην κεντρική είσοδο του Γενικού Νοσοκομείου, με 
πορεία προς την κεντρική πλατεία.

Μιλώντας στη χτεσινή συγκέντρωση, οι Αναστα
σία Στάμου, πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομέ
νων Κέντρου Υγείας Τρικάλων, Βάιος Τάσιος, πρό
εδρος της Ενωσης Νοσοκομειακών Γιατρών και Κέ
ντρων Υγείας Τρικάλων, και Γιώργος Λιατίφης, πρό
εδρος του Συνδικάτου Γάλακτος - Τροφίμων - Πο
τών, κατήγγειλαν τις δραματικές ελλείψεις προσω
πικοί.1 και ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού, τα άλλα 
προβλήματα στο Νοσοκομείο και στα Κέντρα Υγεί
ας του νομού, τονίζοντας ότι η ευθύνη ανήκει στην 
αντιλαϊκή πολιτική που εφαρμόζεται και στην Υγεία 
από τη σ ,μερινή κυβέρνηση, που συνεχίζει την επί
θεση των προκατοχων της.

Οπως αναφέρθηκε:
- Τα 3 Κ,ιντρα Υγείας και το ΚΥ Αστικού Τύπου 

(πρώην ΠΕδΥ) έχουν τεράστιες ελλείψεις σε για
τρούς όλων των ειδικοτήτων και σε υλικοτεχνικό ε
ξοπλισμό. Π.χ. το ΚΥ Καλαμπάκας, το δεύτερο με
γαλύτερο νοσηλευτικό ίδρυμα του νομού, για πάνω 
από ένα μήνα ήταν χωρίς καθαρίστρια. Τα Αγροτι
κά και Περιφερειακά Ιατρεία των χωριών έχουν υ
ποβαθμιστεί, πολλά από αυτά δεν πληρούν βασικές 
προϋποθέσεις (έλλειψη WC, θέρμανσης και σύνδε
σης ίντερνετ για τη βασική ανάγκη συνταγογράφη- 
σης φαρμάκων).

- Στο Νοσοκομείο Τρικάλων υπάρχει έλλειψη βασι
κών ειδικοτήτων μόνιμου ιατρικού προσωπικού: Δεν 
υπάρχει κανένας γιατρός στην ΩΡΑ Κλινική και στο 
Δερματολογικό Ιατρείο, ενώ σημαντικές είναι οι ελ
λείψεις στην Ουρολογική και την Πνευμονολογική 
ι λινική, στις δυο κλινικές του Παθολογικού Τομέα 
και στην Παιδιατρική.

Καταγγέλθηκε, επίσης, το γεγονός ότι στο πλαί
σιο της πολιτικής εμπορευματοποίησης, τα νοσο

κομεία λειτουργούν 
με ιδιωτικοοικονομι
κά κριτήρια. Οπως 
επισημάνθηκε, στο 
Νοσοκομείο Τρικά
λων υπάρχει μια «α
νισόπεδη ανάπτυ
ξη» στη λογική ε
νός κυνηγιού εσό
δων - κέρδους, κα
θώς, για παράδειγ
μα, γίνεται κυνηγη
τό στους γιατρούς 

για περιορισμό απλών διαγνωστικών εξετάσεων, τη 
στιγμή που κινούνται σε ιλιγγιώδεις ρυθμούς ακρι
βές επεμβατικές πράξεις.

Συλλαλητήριο σήμερα 
στην Καρδίτσα

Συλλαλητήριο για την Υγεία θα γίνει σήμερα, 
Τετάρτη, στην Καρδίτσα, στην κεντρική πλατεία, 
στις 6 μ.μ.

Η απόφαση πάρθηκε σε σύσκεψη που πραγ
ματοποιήθηκε στις 27/2, με τη συμμετοχή εκπρο
σώπων 26 φορέων του νομού. Συγκεκριμένα συμ
μετείχαν: Οι Σύλλογοι και Ομάδες Γυναικών Καρ
δίτσας, Ταμασίου, Σέκλιζας (μέλη ΟΓΕ). Η Ενωση 
Γιατρών ΓΝ - ΚΥ Καρδίτσας. Οι Σύλλογοι Εργαζο
μένων ΓΝ Καρδίτσας και ΚΥ Καρδίτσας. Τα Σωμα
τεία Εμποροϋπαλλήλων και Ιδιωτικών Υπαλλήλων, 
Οικοδόμων, Εργαζομένων Συνεταιριστικής Τράπε
ζας Καρδίτσας, Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκ
παίδευσης και η ΕΛΜΕ. Το Εργατικό Κέντρο. Ο Ε
μπορικός Σύλλογος. Η Ενωτική Ομοσπονδία Αγρο
τικών Συλλόγων Καρδίτσας και οι Αγροτικοί Σύλλο
γοι Καλλίθηρου και Γραμματικού. Τα Σωματεία Συ
νταξιούχων ΙΚΑ, Πολιτικών Υπαλλήλων, ΟΑΕΕ. Οι 
Σύλλογοι Γονέων Δημοτικού Σχολείου Καλλίθηρου 
και Μουσικού Σχολείου. Η Ενωση Πολιτιστικών Συλ
λόγων Καρδίτσας. Ο Μορφωτικός Σύλλογος και το 
Τοπικό Συμβούλιο Καλλίθηρου. Η Ενωση Γυναικών 
Ελλάδας - Παράρτημα Καρδίτσας (ΕΓΕ) και η Πρω
τοβουλία Γυναικών Καρδίτσας.

Στο επίκεντρο της σημερινής κινητοποίησης βρί
σκονται τα μεγάλα προβλήματα στο Νοσοκομείο και 
στα Κέντρα Υγείας:
- Για την Παιδιατρική κλινική δεν προβλέπεται 

συνολική και σταθερή λειτουργία με μόνιμο ιατρικό 
προσωπικό ούτε για τους επόμενους μήνες, παρά 
μόνο «μπαλώματα» με μετακινήσεις γιατρών.

- Για τη Γυναικολογική κλινική, πέρα από την ήδη 
προκηρυγμένη θέση μόνιμου που καθυστερεί ήδη 9 
μήνες, δεν προβλέπονται ούτε άλλες προσλήψεις 
γιατρών ούτε άμεση επίλυση της έλλειψης θέρμαν
σης στην αίθουσα τοκετών.

- Για τις υπόλοιπες θέσεις επικουρικών γιατρών 
(αποτελούν σχεδόν το 25% της τρέχουσας δύναμης), 
δεν υπάρχει σχέδιο μονιμοποίησης για τη μόνιμη ι
κανοποίηση των αναγκών των ασθενών, καθώς και 
των εργαζομένων για μόνιμη και σταθερή εργασία.

- Στον προϋπολογισμό του νοσοκομείου, η μεί
ωση της κρατικής χρηματοδότησης για ακόμη μία 
χρονιά οδηγεί σε αντίστοιχες επιπτώσεις και περι
κοπές για τις ανάγκες των ασθενών.

Η συγκέντρωση στον «Ευαγγελισμό» 
συνδυάστηκε με τη Μέρα της Γυναικας

Απλήρωτοι εδώ και μήνες 
οι εργολαβικοί εργαζόμενοι

Σ
υγκέντρωση των εργολαβικών τραπεζοκόμων του 
νοσοκομείου «Ευαγγελισμός» πραγματοποιήθηκε 
με πρωτοβουλία του Σωματείου Εργαζομένων την 
περασμένη Παρασκευή, διεκδικώντας να πληρωθούν 

άμεσα τα δεδουλευμένα τους.
60 τραπεζοκόμοι και 10 μάγειρες με ευθύνη κρά

τους και εργολάβου είναι απλήρωτοι από τον Γενάρη, 
χωρίς να είναι βέβαιο πότε θα πληρωθούν.

Κατά τη διάρκεια της κινητοποίησης - όπου έγινε και

περιοδεία σε όλο το νοσοκομείο με αφορμή τη Μέρα 
της Γυναίκας - η διοίκηση υποσχέθηκε ότι θα τις προ- 
σλάβει με διετή σύμβαση, δηλαδή και πάλι με ημερο
μηνία λήξης. Να σημειωθεί ότι η πλειοψηφία των πα
ραπάνω εργαζομένων δουλεύει πάνω από 15 χρόνια.

Την Παρασκευή 15/3, εργολαβικοί τραπεζοκόμοι και 
μάγειροι προχωρούν σε επίσχεση εργασίας, απαιτώ
ντας να πληρωθούν άμεσα και να μονιμοποιηθούν ό
λοι οι ελαστικά εργαζόμενοι.
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Αγωνιστική παρέμβαση για τα οξυμένα 
προβλήματα του Νοσοκομείου Νίκαιας

Κ
ινητοποίηση στην είσοδο 
του Νοσοκομείου Νίκαιας,

διαμαρτυρόμενοι για τα οξυ
μένα προβλήματα που αντιμε
τωπίζει, πραγματοποίησαν χτες 
το απόγευμα σωματεία και φο
ρείς του Πειραιά.

Την κινητοποίηση οργάνωσαν 
το Σωματείο Συνταξιούχων Νί
καιας - Κορυδαλλού, ο Σύλλο
γος Αγίας Τριάδας, οι Σύλλογοι 
Γυναικών Νίκαιας και Κορυδαλ
λού, ο Ορειβατικός Φυσιολα
τρικός Ομιλος Νίκαιας (ΟΦΟΝ) 
και ο Σύλλογος Ασπρων Χωμά
των «Η Μέριμνα», αναδεικνύοντας τα μεγά
λα προβλήματα ενός νοσοκομείου που εξυ
πηρετεί χιλιάδες κατοίκους του Πειραιά και 
των νησιών, μεταξύ των οποίων ξεχωρίζει η 
εκρηκτική κατάσταση που διαμορφώνεται σε 
κάθε εφημερία.

Στην κινητοποίηση παραβρέθηκαν, μετα
ξύ άλλων, οι υποψήφιοι δήμαρχοι της «Λαϊ
κής Συσπείρωσης» στη Νίκαια, Παναγιώτης 
Κατηφές, στον Κορυδαλλό, Ελευθερία Πα- 
πουτσιδάκη και στο Κερατσίνι - Δραπετσώ
να, Γιώργος Καλαμαράς.

Παραβρέθηκε επίσης ο πρώην δήμαρχος 
Νίκαιας Στέλιος Μπενετάτος.

«Το νοσοκομείο "πλημμυρίζει" με ράντζα και 
φορεία στους διαδρόμους μετά από κάθε ε
φημερία. Πρόσφατα η Γ^οικολογική κλινική 
κινδύνευσε να κλείσει λόγω έλλειψης προ
σωπικού, ενώ παρόμοιες είναι οι ελλείψεις 
στην Παθολογική, στα χειρουργεία, στα ερ
γαστήρια, στη μισθοδοσία. Στέρηση αδειών 
και ρεπό, συνεχείς μετακινήσεις από τμήμα 
σε τμήμα, περικοπή υπερωριών, απλήρωτες 
βάρδιες, παραβίαση ωραρίων εργασίας με 
"ακραίο" τρόπο, όπως ο ίδιος εργαζόμενος 
να κάνει 10 νυχτερινές βάρδιες σε ένα μή
να, να δουλεύει τρεις θωρες βάρδιες μέσα 
σε δυο 24ωρα. Ελλείψεις σε υλικά με απο
τέλεσμα εξετάσεις και επεμβατικές πράξεις 
να μην μπορούν να γίνουν και να αναβάλλο
νται. Αυτό που η κυβέρνηση θεωρεί "ισχυρό 
χαρτί" της, την πολιτική που ακολουθεί στην 
Υγεία, εμείς το αποκαλούμεχάλι», σημείωσε

στο χαιρετισμό του ο Γιώργος Μπούγιού κας, 
αντιπρόεδρος του ΔΣ του Συλλόγου Εργαζο
μένων Νοσοκομείου Νίκαιας.

Αναδεικνύοντας τη ρίζα όλης αυτής της ά
θλιας κατάστασης, η Πόπη Κουβελιώτη, μέ
λος του ΔΣ του Συλλόγου Γυναικών Νίκαιας 
- Ρέντη, υπογράμμισε μεταξύ άλλων: «Η κυ
βέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, συνεχίζοντας την πολιτική 
των προηγούμενων κυβερνήσεων ΝΔ - ΠΑ- 
ΣΟΚ και τηρώντας πιστά τις αποφάσεις της 
ΕΕ, θεωρεί την Υγεία του λαού "κόστος" για
τί εμποδίζει την ανταγωνιστικότητα και την 
κερδοφορία των επιχειρηματικών ομίλων. Αυ
τή είναι η αιτία για την έλλειψη προσωπικού 
στις μονάδες Υγείας, τις περικοπές στους μι
σθούς και τα δικαιώματα των υγειονομικών, 
τις συγχωνεύσεις και το κλείσιμο νοσοκομεί
ων, κλινικών και εργαστηρίων (...) Οσο αποτε
λούν γνώμονα το "κόστος - όφελος" και η "ε
ξοικονόμηση πόρων", το σύστημα Υγείας θα 
μένει πίσω από τις ανάγκες μας. Η φροντίδα 
της υγείας δεν πρέπει σε καμία περίπτωση 
να αποτελεί αποκλειστικά ατομική και οικο
γενειακή ευθύνη, όπως συμβαίνει σήμερα. Εί
ναι ευθύνη του κράτους να φροντίζει για την 
υγεία του καθενός, αλλά και για τη δημόσια 
υγεία συνολικότερα».

Οι μαζικοί φορείς θα κλιμακώσουν τον α
γώνα τους διεκδικώντας σύγχρονα Κέντρα Υ
γείας, πλήρη και σύγχρονο ιατρομηχανολογικό 
εξοπλισμό για εργαστηριακές διαγνωστικές 
εξετάσεις, μαζικούς μόνιμους διορισμούς ό
λων των ειδικοτήτων στο Κρατικό Νοσοκομείο.

Κινητοποίηση για την υπεράσπιση 
της Υγείας του λαού της Δυτικής Αθήνας

Κ
ινητοποίηση για την υπεράσπιση της Υ
γείας του λαού της Δυτικής Αθήνας ορ
γανώνουν την Κυριακή 17/3 η δημοτική 
αρχή Χαϊδαρίου μαζί με πλήθος σωματείων 

και φορέων της περιοχής, με συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας στις 10.30 π.μ. στην είσοδο του 
Νοσοκομείου «Αττικόν».

Η απόφαση για την κινητοποίηση λήφθη- 
κε σε πρόσφατη σύσκεψη που πραγματοποι
ήθηκε με πρωτοβουλία της δημοτικής αρχής 
Χαϊδαρίου.

Βασικά αιτήματα της κινητοποίησης είναι:
• Να ξαναλειτουργήσει το Νοσοκομείο Λοι
μωδών, πλήρως στελεχωμένο και εξοπλισμένο. 
• Να ενισχυθεί με μαζικές προσλήψεις μό
νιμου προσωπικού το «Αττικόν». Να εξασφα
λιστεί πλήρης και επαρκής χρηματοδότηση.
• Να μην προχωρήσει η «ψυχιατρική μεταρ
ρύθμιση», που οδηγεί στο κλείσιμο του Ψυχια
τρείου Δαφνιού και του Δρομοκαΐτειου.
• Να δημιουργηθούν δημόσια Κέντρα Υγεί

ας, σε όλους τους δήμους, στελεχωμένα με 
γιατρούς όλων των βασικών ειδικοτήτων, που 
θα παρέχουν δωρεάν υπηρεσίες όλο το 24ω- 
ρο, 365 μέρες το χρόνο, με βασικό προσανα
τολισμό την πρόληψη. Με σύγχρονο τεχνολο
γικό εξοπλισμό, διαγνωστικά εργαστήρια, οδο
ντιατρεία, φυσικοθεραπευτήρια, φαρμακεία.
• Μονάδες ΠΦΥ που να διασυνδέονται με την 
οικογένεια, τα σχολεία και τις σχολές, τους 
βρεφονηπιακούς σταθμούς, τους τόπους δου
λειάς, τους τόπους άθλησης, τα γηροκομεία.
• Μόνιμη θέση γιατρού και νοσηλευτή στα με
γάλα σχολικά συγκροτήματα, στο Πανεπιστή
μιο Δυτικής Αττικής, στις βιομηχανικές ζώνες.
• Κατάργηση κάθε πληρωμής για ιατρικές και 
εργαστηριακές εξετάσεις, φάρμακα, θεραπεί
ες, υγειονομικό υλικό και τεχνικά βοηθήματα.
• Δωρεάν ιατροφαρμακευτική περίθαλψη με 
ευθύνη του κράτους, χωρίς καμιά προϋπόθε
ση, σε όλους τους ανασφάλιστους, ανέργους 
και τα μέλη της οικογένειάς τους.

ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΥΓΕΙΑΣ - ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΤΟΥ ΠΑΜΕ

Κάλεσμα μαζικής συμμετοχής στην 
αυριανή απεργία στα δημόσια νοσοκομεία

Σ
ε μαζική συμμετοχή στην αυριανή απερ
γία στα δημόσια νοσοκομεία καλεί τους 
υγειονομικούς η Πανελλαδική Γραμμα
τεία Υγείας - Πρόνοιας του ΠΑΜΕ, προ

τάσσοντας την πόλη για: Εδώ και τώρα μα
ζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού και 
μονιμοποίηση όλων των εργαζομένων με ε
λαστικές εργασιακές σχέσεις. Ουσιαστικές 
αυξήσεις στους μισθούς. Επαναφορά 13ου 
και 14ου μισθού. Επέκταση του ανθυγιεινού 
επιδόματος. Ενταξη στα ΒΑΕ όλων όσοι ερ
γάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες.

Στο πλαίσιο της απεργίας, η Γραμματεία του 
ΠΑΜΕ καλεί στην απεργιακή συγκέντρωση 
στις 9.30 π.μ. στην πλατεία Μαβίλη, καθώς 
και στο συλλαλητήριο εκατοντάδων σωμα
τείων και Ομοσπονδιών του Δημοσίου για 
τη μονιμοποίηση των συμβασιούχων, στις 
12.30 το μεσημέρι στην πλ. Κλαυθμώνος.

Η πραγματικότητα 
διαψεύδει την προκλητική 
κυβερνητική προπαγάνδα

Στην ανακοίνωσή της για την απεργία, η 
Γραμματεία Υγείας - Πρόνοιας του ΠΑΜΕ, 
μεταξύ άλλων, επισημαίνει:

«Ζούμε καθημερινά στους χώρους μας τις 
συνέπειες από την πολιτική υποβάθμισης 
και εμπορευματοποίησης της δημόσιας Υ
γείας - Πρόνοιας, που εφαρμόζει και η ση
μερινή κυβέρνηση. Δραματικές ελλείψεις 
προσωπικού και συνεχής μείωση της κρα
τικής χρηματοδότησης προκαλούν σοβαρά 
προβλήματα στη λειτουργία των δημόσιων 
μονάδων και δυσχεραίνουν την παροχή υ
πηρεσιών υψηλού επιπέδου.

Τα επίσημα στοιχεία (Μητρώο Ανθρώπι
νου Δυναμικού Δημοσίου) από Ιανουάριο 
2015 έως Οκτώβριο 2018 (δεν έχουν δημο- 
σιευθεί νεότερα) διαψεύδουν αποστομωτι
κά την κυβερνητική προπαγάνδα: Αποχώ
ρησαν από την Υγεία συνολικά 7.097 εργα
ζόμενοι (μόνιμοι, ΙΔΑΧ) και προσλήφθηκαν 
6.343 εργαζόμενοι (754 λιγότεροι).

Χαρακτηριστικό είναι ότι ολόκληρο το 
2018, δεν προκηρύχθηκε ούτε μία θέση 
μόνιμου προσωπικού στα δημόσια νοσο
κομεία, ενώ και η προκήρυξη 2Κ/2019 των 
1.116 θέσεων αφορά στην αντικατάσταση ι
σάριθμων επικουρικών συναδέλφων, που η 
σύμβασή τους λήγει τον Μάιο (δηλαδή δεν 
προσθέτει ούτε έναν, ενώ είναι σαφές ότι 
μεγάλο ποσοστό από τους υπηρετούντες 
επικουρικούς θα απολυθεί).

Ακόμη κι αν από το 2019 υλοποιηθεί η κυ
βερνητική δέσμευση περί 1 πρόσληψης για 
κάθε 1 αποχώρηση, αυτό πρακτικά σημαί
νει διαιώνιση της σημερινής απαράδεκτης 
κατάστασης με τις πολλές χιλιάδες ελλεί
ψεις προσωπικού, τις συγχωνεύσεις τμημά
των-δομών, τη συνεχιζόμενη εντατικοποίη
ση για τους υγειονομικούς, αλλά και την τα
λαιπωρία και την επισφαλή περίθαλψη για 
τους ασθενείς.

Μόνο αγανάκτηση, λοιπόν, μπορεί να μας 
προκαλεί ο... "σκυλοκαβγάς" μεταξύ κυβέρ
νησης και ΝΔ - ΠΑΣΟΚ για το ποια είναι η “λι
γότερο κακή αναλογία" μεταξύ προσλήψεων 
και αποχωρήσεων στο δημόσιο τομέα και ει
δικότερα σε Υγεία και Πρόνοια.

Και φέτος, ακόμη μια φορά, μειώνουν την 
κρατική χρηματοδότηση για τα δημόσια νο
σοκομεία, κατά 65 εκατ. ευρώ. Συνολικά, τη 
διετία 2017 - 2019, η κρατική χρηματοδότη
ση για τα δημόσια νοσοκομεία μειώθηκε κα
τά 415 εκατ. ευρώ, ενώ αυξήθηκαν οι πληρω
μές από τον ΕΟΠΥΥ, δηλαδή από τις εισφο
ρές μας (χαρακτηριστικό παράδειγμα η αύ
ξηση των εισφορών των συνταξιούχων για υ
γειονομική περίθαλψη κατά 770 εκατ. ευρώ).

Ακόμη χειρότερη είναι η κατάσταση στην 
Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας. Αντί για 
τη δημιουργία Κέντρων Υγείας, με έμφα
ση στην πρόληψη και προαγωγή της υγεί
ας, η κυβέρνηση "διαφημίζει" τη δημιουρ
γία των ΤΟΜΥ, με ελάχιστο προσωπικό και 
βασικό ρόλο να δυσκολεύουν την πρόσβα
ση στα νοσοκομεία και να προωθούν την 
εφαρμογή αντιεπιστημονικών πρωτοκόλ
λων, με στόχο τη μείωση της κάλυψης για 
φάρμακα και εξετάσεις από τα ασφαλι
στικά ταμεία».

Μπροστά σε νέο χτύπημα 
στο ανθυγιεινό επίδομα

Αναφορικά με τις κυβερνητικές μεθο
δεύσεις για το επίδομα ανθυγιεινής ερ
γασίας, η ανακοίνωση επισημαίνει:

«Τουλάχιστον προκλητικοί είναι και οι κυ
βερνητικοί πανηγυρισμοί via την τροπολογία 
που παρατείνει για 10 ακόμη μήνες τη χο
ρήγηση του ανθυγιεινού επιδόματος στους 
σημερινούς δικαιούχους και ορίζει ότι μέχρι 
31/12/19 (δηλαδή μετά τις βουλευτικές ε
κλογές) θα πρέπει να εκδοθεί νέα Υπουρ
γική Απόφαση που θα καθορίζει "από μη
δενική βάση" τους δικαιούχους, το ύψος 
και τις προϋποθέσεις χορήγησης του επι
δόματος, γιατί:

α) Η τροπολογία διατηρεί τον απαρά
δεκτο αποκλεισμό χιλιάδων συναδέλφων 
στις δημόσιες μονάδες Υγείας (που θα έ
πρεπε να το παίρνουν) από τη χορήγηση 
του επιδόματος,

β) Υπάρχει ήδη "σύσταση" των ΕΕ - ΔΝΤ 
για "μεσοπρόθεσμη μείωση κατά 32% του 
ποσοστού των εργαζομένων στο δημό
σιο τομέα της Ελλάδας που λαμβάνουν 
το επίδομα".

Κυρίως όμως η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ (ό
πως και οι προηγούμενες ΝΔ - ΠΑΣΟΚ) α
πορρίπτει το αίτημά μας για ένταξη χιλιά
δων συναδέλφων (που εργάζονται σε αντί
στοιχες συνθήκες) στα Βαρέα Ανθυγιεινά 
Επαγγέλματα, με αντίστοιχη μείωση των ο
ρίων ηλικίας συνταξιοδότησης, μείωση ωρα
ρίου εργασίας και λήψη ουσιαστικών μέτρων 
προστασίας της υγείας και ασφάλειάς μας.

Η μη ένταξη στα ΒΑΕ, η ανυπαρξία μέ
τρων για την προστασία της υγείας και της 
ασφάλειάς μας καθώς και η διαιώνιση των 
ελλείψεων προσωπικού, η επέκταση των 
ελαστικών εργασιακών σχέσεων και η μεί
ωση της κρατικής χρηματοδότησης εντάσ
σονται στο σχεδίασμά τους για λειτουργία 
των δημόσιων μονάδων με ιδιωτικοοικονο
μικά κριτήρια, ως "αυτοτελών επιχειρημα
τικών μονάδων" που θα καλύπτουν ολοένα 
μεγαλύτερο μέρος του κόστους λειτουργί
ας, συμπεριλαμβανομένης και της μισθο
δοσίας, από την "πώληση" υπηρεσιών Υ
γείας σε ασθενείς και ασφαλιστικά ταμεία.

Την ίδια ώρα, οι παρατάξεις του παλιού 
και νέου κυβερνητικού συνδικαλισμού, πα
ρά τις τάχα "αγωνιστικές" κραυγές, κάνουν 
την κρίσιμη στιγμή ό,τι μπορούν για να ε
ξυπηρετήσουν αυτούς τους σχεδιασμούς». 
• Στο πλαίσιο της αυριανής απεργίας στα 
δημόσια νοσοκομεία, το Νομαρχιακό Τμή
μα Λήμνου της ΑΔΕΔΥ καλεί σε στάση ερ
γασίας στο Δημόσιο (11 π.μ. - 2 μ.μ.) και 
σε συγκέντρωση στις 12 το μεσημέρι στο 
προαύλιο του Νοσοκομείου Λήμνου. Με
ταξύ άλλων, διεκδικεί: Μονιμοποίηση ό
λων των συμβασιούχων. Αμεση στελέχωση 
του νοσοκομείου με μόνιμο ιατρικό και λοι
πό προσωπικό, με όλες τις ειδικότητες για
τρών που χρειάζονται για το νησί. Δημιουρ
γία Μονάδας Εντατικής Θεραπείας (ΜΕΘ) 
και Μονάδας Αυξημένης Φροντίδας (ΜΑΦ).
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1  «Καμπανάκι» από ΠΟΥ: Ο κόσμος πρέπει να
προετοιμαστεί για νέα πανδημία γρίπης

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-03-2019

Επιφάνεια: 396.58 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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1  «Καμπανάκι» από ΠΟΥ: Ο κόσμος πρέπει να προετοιμαστεί για νέα
πανδημία γρίπης

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

13-03-2019

«Καμπανάκι» από ΠΟΥ: 0 κόσμος πρέπει να προετοιμαστεί για νέα πανδημία γρίπης
ΕΙΝΑΙ αναπόφευκτο: ο κόσμος θα βρεθεί αντιμέτωπος με μία 
ακόμη πανδημία γρίπης και πρέπει να προετοιμαστεί για την 
πιθανή καταστροφή που αυτή θα προκαλέσει. Αυτή την προ
ειδοποίηση εξέφρασε ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας. 
Δεν πρέπει να υποτιμάται ο κίνδυνος, επισήμαναν οι ειδι
κοί, παρουσιάζοντας ένα παγκόσμιο πλάνο για την αντιμε
τώπιση της γρίπης, προκειμένου να προληφθεί ένα πιθα
νό ξέσπασμα του ίου σε όλο τον πλανήτη. «Το ζήτημα είναι 
πότε θα συμβεί αυτό και όχι αν θα γίνει», ανέφερε χαρακτη
ριστικά ο ΠΟΥ. «Η απειλή της πανδημίας γρίπης υπάρχει 
πάντα», υπογράμμισε ο Τέντρος Αντανομ Γκεμπρεγιέσους, 
γενικός διευθυντής του ΠΟΥ. «Πρέπει να είμαστε σε επιφυ
λακή και προετοιμασμένοι. Το κόστος ενός μεγάλου ξεσπά
σματος γρίπης θα ξεπεράσει μακράν το κόστος της πρόλη
ψης», επεσήμανε σε δήλωσή του.
Η τελευταία πανδημία γρίπης προκλήθηκε από τον ιό Η1Ν1,

που εξαπλώθηκε παγκοσμίως το 2009 και το 2010, σημει
ώνει το Reuters. Μελέτες έδειξαν ότι τουλάχιστον 1 στους 5 
ανθρώπους σε όλο τον κόσμο επηρεάστηκαν τον πρώτο χρό
νο, ενώ το ποσοστό θνησιμότητας ήταν 0,02%. Ειδικοί και 
ο ΠΟΥ προειδοποιούν ότι υπάρχει ο κίνδυνος μια μέρα να 
περάσει από τα ζώα στους ανθρώπους ένας ακόμη mo θανα
τηφόρος ιός γρίπης, που θα προσβάλει εκατοντάδες χιλιά
δες ανθρώπους. Οι ιοί γρίπης είναι πολλαπλοί και αλλάζουν 
διαρκώς, ενώ επηρεάζουν ένα δισεκατομμύριο ανθρώπους 
κάθε χρόνο, στα εποχικά ξεσπάσματα.
Από αυτούς, οι 3-5 εκατ. αποτελούν σοβαρές περιπτώσεις 
και κάθε χρόνο 290.000-650.000 άνθρωποι χάνουν τη 
ζωή τους από αναπνευστικά προβλήματα που σχετίζονται με 
την εποχική γρίπη. Ο ΠΟΥ συνιστά τον ετήσιο εμβολιασμό, 
ιδιαίτερα για τους ανθρώπους που εργάζονται στον τομέα 
της υγείας, αλλά και όσους ανήκουν στις ευάλωτες ομάδες.
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1  «Ζητάμε να γίνουν επιδημιολογικές μελέτες, δεν
είναι δυνατόν επιστήμονες να λένε ότι αυτό δεν μπο ...
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Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Ζητάμε να γίνουν επιδημιολογικές μελέτες, δεν είναι δυνατόν 
επιστήμονες να λένε ότι αυτό δεν μπορεί να γίνει»
0 Λάζαρος Βασιλειάδης επιμένει στην ανάγκη διεξαγωγής επιδημιολογικής μελέτης στη Ν. Καρβάλη 
και αναλύει τις επόμενες κινήσεις του

Τ
ην ανάγκη να 
γίνει μία επιδη- 
μιολογική μελέ
τη στην περιοχή 
της Νέας Καρβάλης τό
νισε για ακόμη μία φορά 

ο Λάζαρος Βασιλειάδης, 
αν. καθηγητής στο Τμήμα 
Πολιτικών Μηχανικών του 
Δημοκρίτειου Πανεπιστή
μιου Θράκης. Εξήγησε, 
πως μετά από όσα δήλω
σε ο αρμόδιος υπουργός 
κ. Φάμελλος, η Καβάλα 
έχει ενταχθεί στο Εθνικό 
δίκτυο παρακολούθησης 
και μέτρησης των ρύπων 
και πως είναι υποχρέωση 
της ιατρικής κοινότητας 
να εξετάσει, αν οι θάνατοι 
και οι καρκίνοι που παρα
τηρούνται στην ευρύτερη 
περιοχή σχετίζονται με την 
δραστηριότητα και την 
λειτουργία των βιομηχα
νικών μονάδων.

«Ζητάμε να γίνουν 
επιδημιολογικές 
μελέτες, δεν είναι 
δυνατόν επιστήμονες 
να λένε ότι αυτό δεν 
μπορεί να γίνει!»
Αρχικά ο κ. Βασώειάδης 
τόνισε: «Δεν συμφωνώ ότι 
δεν κινδυνεύει η υγεία των 
κατοίκων, αυτό δείχνουν 
και τα ποσοστά θνησιμό
τητας, αλλά και των ατό
μων που κάνουν χημειο
θεραπείες. Εδώ και πάρα 
πολλά χρόνια ζητάμε να 
γίνουν επιδημιολογικές 
μελέτες, δεν είναι δυνα
τόν επιστήμονες να λένε 
ότι αυτό δεν μπορεί να 
γίνει, διότι κάθε ένας που 
πεθαίνει στο νοσοκομείο 
της Καβάλας η γνωμάτευ
ση του γιατρού είναι από 
καρδιακό πρόβλημα! Εμείς 
μιλούμε για περιπτώσεις 
οι οποίες αποδεδειγμένα

κάνουν χημειοθεραπεία 
ή στο Θεαγένειο και είναι 
από την περιοχή είτε στα 
νοσοκομεία της περιοχής. 
Και αυτή την επιδημιολο- 
γική μελέτη δεν μπορεί 
να την ξορκίζουμε, δεν 
μπορεί επιστήμονες και

ειδικοί και ειδικότερα οι 
γιοπροί να λένε ότι αυτό 
το πράγμα είναι σχεδόν 
αδύνατο να γίνει. Εμείς 
θα το προχωρήσουμε και 
εάν το υποσχέθηκε και ο 
κ. Φάμελλος, ακόμη κα
λύτερα».

«Θα ζητήσουμε την 
συνδρομή και του 
Δημοκρίτειου και της 
Ιατρικής Σχολής της 
Αλεξανδρούπολης»
Στη συνέχεια αναλύο
ντας τις πρωτοβουλίες 
της κίνησης των πολιτών 
στη Ν. Καρβάλη, επεσή- 
μανε: «Όταν είπαμε ότι 
σύμφωνα με δηλώσεις 
του κ. Φάμελλου, του 
αρμόδιου υπουργού για 
το περιβάλλον, μετά από 
ερώτηση ότι η απάντησή 
του ήταν ότι η Καβάλα 
έχει ενταχθεί στο Εθνικό 
δίκτυο παρακολούθησης 
και μέτρησης των ρύ
πων, ο κ. Μαρκόπουλος 
μας είπε εγώ αυτό δεν 
το γνωρίζω! Άρα, πώς 
να πιστέψουμε ό,τι λέγε
ται από τους πολιτικούς, 
αν δεν το δούμε χειρο
πιαστό να υλοποιείται;

Τις επόμενες ημέρες θα 
κάνουμε επίσημη συνά
ντηση με τον νεοεκλεγέ- 
ντα πρόεδρο του Ιατρι
κού Συλλόγου, ήδη τους 
έχουμε προϊδεάσει για το 
ζήτημα που θα θέσουμε 
της επιδημιολογικής με
λέτης. Θα αξιοποιήσω 
τη δυνατότητα και από 
το Δημόκριτε ιο Πανε
πιστήμιο, όπου εδώ και 
λίγους μήνες ιδρύσαμε 
το συμβούλιο περιβάλ
λοντος που δεν υπήρχε, 
στο οποίο συμμετέχουν 
εκπρόσωποι από όλα τα 
τμήματα του Δημοκρί- 
τειου πανεπιστημίου, 
άρα λοιπόν και από την 
Ιατρική Σχολή της Αλε
ξανδρούπολης και θα 
ζητήσω για την επιδημι- 
ολογική μελέτη την συν
δρομή του Πανεπιστημί
ου και της σχολής».
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